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BRM.0002.10.2019 

 P r o t o k ó ł  nr  XIV/2019 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 23 września 2019 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

 

............................................................................................................................................ 
 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 9
30

 otworzył sesję 

Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 20 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji i uchwał.  
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 

protokołu. 
 

Sesji przewodniczył:  Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI 

Sekretarz obrad:  Damian Polak 

Na sesji nieobecny byli radni:  Maciej Basiński, Elżbieta Jardanowska. 

 

Ad 2. 

Złożenie ślubowania przez radnego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Szanowni Państwo, zgodnie z artykułem 23a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, 

przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. 
 

Zanim przystąpimy do ślubowania pragnę poinformować, że: 
 

1) Postanowieniem numer 127/19 z dnia 28 sierpnia 2019 r. w sprawie obsadzenia 

mandatu radnego – Komisarz Wyborczy w Bydgoszczy II postanowił, że w związku ze 

stwierdzonym wygaśnięciem mandatu radnego Rady Miejskiej Inowrocławia pana 

Macieja Szoty, na jego miejsce wstępuje pan Jan Paweł Gaj. 
 

Wysoka Rado, 
 

odczytam teraz rotę ślubowania, a następnie radny Jan Paweł Gaj podejdzie do 

mównicy i potwierdzi wolę złożenia ślubowania wypowiadając słowo „Ślubuję”. 
 

Informuję również, że po słowie „Ślubuję”, radny może wypowiedzieć sentencję:  

„Tak mi dopomóż Bóg”. 
 

Przystępujemy zatem do ślubowania. 
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Proszę wszystkich o powstanie. Odczytam rotę ślubowania. 

 

„WIERNY KONSTYTUCJI I PRAWU RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ, 

ŚLUBUJĘ UROCZYŚCIE OBOWIĄZKI RADNEGO SPRAWOWAĆ GODNIE, 

RZETELNIE I UCZCIWIE, MAJĄC NA WZGLĘDZIE DOBRO MOJEJ 

GMINY I JEJ MIESZKAŃCÓW” 

 

Jan Gaj – radny RMI: 
 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Dziękuję bardzo. Gratuluję i stwierdzam, że radny, który złożył ślubowanie objął 

mandat radnego Rady Miejskiej Inowrocławia i tym samym uzyskał prawa i obowiązki 

radnego.  

Ad 3. Propozycje zmian do porządku obrad. 

Przesłany radnym porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, w związku z wnioskami Prezydenta Miasta Inowrocławia dotyczącymi 

umieszczenia w porządku obrad dzisiejszej sesji 2 dodatkowych projektów uchwał, 

proponuję dokonanie zmian w porządku obrad i dodanie dwóch punktów. 
 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Inowrocławskiemu (projekt z 20.09.2019 r.). Dotyczy dofinansowania realizacji 

zadania pn. ,,Rozbudowa skrzyżowania ulic: Stanisława Staszica, Górnicza, 

Poznańska, Prymasa Józefa Glempa w Inowrocławiu” w formie dotacji celowej 

w wysokości 2 001 030,58 zł. 
 

Projekt uchwały został przekazany radnym za pośrednictwem poczty elektronicznej 

oraz gońców w dniu 20 września. 
 

Głosowanie  1 - za przyjęciem zmiany porządku obrad: 

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 4 do protokołu. 

 

W związku z problemem technicznym przy głosowaniu powtórzono głosowanie. 
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Wypowiedź niezrozumiała-bez mikrofonu. 

 

Głosowanie  2 - za przyjęciem zmiany porządku obrad - reasumpcja: 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 5 do protokołu. 

Rada zmianę przyjęła. 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przegłosową zmianę proszę umieścić w punkcie 10 porządku obrad. Tym samym 

w pozostałych punktach porządku obrad ulegnie zmianie numeracja. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Inowrocławskiemu (projekt z 17.09.2019 r.). Dotyczy dofinansowania realizacji 

zadania pn. „wymiana dowodu rejestracyjnego w związku z uchwałą nr XII/119/2019 

Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie zmiany nazwy 

ulicy Prezydenta Franklina Roosevelta na aleję Ratuszową w Inowrocławiu” 

w formie dotacji celowej, w wysokości 2.567,20 zł. 
 

Projekt uchwały został przekazany radnym za pośrednictwem gońców w dniu 

18 września. 

 

Głosowanie  3 - za przyjęciem proponowanej zmiany porządku obrad: 

Wynik głosowania: za -  15, przeciw – 3, wstrzym. się – 3. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 6 do protokołu. 

 

Przegłosowaną zmianę proszę umieścić w punkcie 11 porządku obrad. Tym samym 

w pozostałych punktach porządku obrad ulegnie zmianie numeracja. 
 

Rada wniosek przyjęła. 
 

Stwierdzam, że będziemy pracować zgodnie z porządkiem obrad, który uwzględnia już 

wprowadzone przez Radę zmiany.  

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Złożenie ślubowania przez radnego. 

3. Propozycje zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów: XII i XIII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia.  

5. Wybór sekretarza obrad. 

6. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania uchwał 

Rady Miejskiej Inowrocławia. 

7. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za              

I półrocze 2019 roku: 

 wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania i dyskusja, 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019: 

 wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032: 

 jak w punkcie 8. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Inowrocławskiemu (projekt z 20.09.2019 r.): 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy  Europejskich, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Inowrocławskiemu (projekt z 17.09.2019 r.): 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, 

  wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Inowrocławia na lata 2016 – 2022: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy  Europejskich, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

      (załącznik do projektu uchwały dołączono na płycie CD). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego (dot. rejonu ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa 

Ulatowskiego): 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, 

 wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych,  

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, 

zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do 

zadań  własnych gminy oraz zasadach ich finansowania (dot. rejonu ulic: Adama 

Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego): 

 jak w punkcie 13. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Adama 

Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego: 

 jak w punkcie 13. 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Szymborskiej, Sylwestra 

Ranusa i Leona Czarlińskiego: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, 

 wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Szymborskiej, Jana Brzechwy, Sylwestra 

Ranusa i Leona Czarlińskiego: 

 jak w punkcie 16. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Zapadłe i Podgórnej: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, 

  wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, 

  wystąpienie Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Glinki, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, 

  wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulicy Szymborskiej: 

 jak w punkcie 19. 

21. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi:  

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgłoszeń kandydatów na ławników na 

kadencję 2020-2023, które pozostawia się bez dalszego biegu:   

 wystąpienie Przewodniczącego Zespołu Opiniodawczego do wyboru ławników, 
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 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta 

wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników:   

 wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie składów 

osobowych stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia:   

 jak w punkcie 23. 

25. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

26. Zakończenie obrad. 

Ad 4. Przyjęcie protokołów z XII i XIII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 

Grzegorz Piński – sekretarz obrad XII sesji Rady Miejskiej: 

Poinformował, że protokół odzwierciedla przebieg sesji i wnosi o jego przyjęcie. 

 

Głosowanie  4 - Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 7 do protokołu. 

 

Maria Stępniowska – sekretarz obrad XIII sesji Rady Miejskiej: 

Poinformowała, że protokół odzwierciedla przebieg sesji i wnosi o jego przyjęcie. 

 

Głosowanie  5   - Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 8 do protokołu. 

Ad 5.  Wybór sekretarza obrad: 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję pana radnego Damiana Polaka. 

 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Czy pan radny wyraża zgodę? 
 

Damian Polak – radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Głosowanie 6  -  Wybór sekretarza obrad (Damian Polak):  
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 9 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad został pan radny Damian Polak. 

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Ad 5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia (informacja stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu). 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Informację tę otrzymaliście Państwo na piśmie wraz z materiałami na sesję. Zapytania 

do Informacji radni mogli i mogą składać na piśmie. 
 

Ad 7. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za I półrocze 2019 roku: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Informacja wraz z materiałami, dotyczącymi przebiegu wykonania planu finansowego 

Biblioteki Miejskiej, Kujawskiego Centrum Kultury oraz pozostałe dokumenty zostały 

Państwu radnym dostarczone w terminie wcześniejszym. Informacja ta zawierał: 

 Informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia  

za I półrocze 2019 r. (załącznik nr 11 do protokołu), 

 Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej  

za I półrocze 2019 r.(załącznik nr 12 do protokołu), 

 Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej 

w Inowrocławiu za I półrocze 2019 r. (załącznik nr 13 do protokołu), 

 Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

Kultury za I półrocze 2019 r. (załącznik nr 14 do protokołu). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnika Miasta Inowrocławia: 

Wystąpienie Pani Skarbnik stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ponadto pani Skarbnik poinformowała, że Skład Orzekający Nr 3 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy, uchwałą nr 4/I/2019 z dnia 22 sierpnia  

2019 r., zaopiniował pozytywnie informację Prezydenta Miasta Inowrocławia  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2019 r. 
 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Informuję również, że przedstawiony materiał był także przedmiotem opinii Komisji 

Budżetu i Finansów oraz pozostałych Komisji branżowych.  

Opinie Komisji branżowych stanowią załącznik nr 17 do protokołu.  
 

Zapytania do przedstawionej informacji i dyskusja:   

Głos zabrali radni:  Jacek Tarczewski, Grzegorz Olszewski. 
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Pytanie do Pani Skarbnik w sprawie Kujawskiego Centrum Kultury. Ponad 2 miliony 

złotych na usługi zewnętrzne. Sam zapis pozycji jest mało czytelny, powinien być 

załączony wykaz zakupionych usług, zgodnie z regulaminem Prawo zamówień 

Publicznych. Taka pozycja powinna być do wiadomości mieszkańców, a nie tylko nas 

radnych. Następna sprawa dotyczy ściągalności należności za czynsz a co za tym idzie 

opłata za śmieci. W substancji mieszkaniowej, którą administruje Przedsiębiorstwo 
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Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej osobno pobiera się opłatę przez spółkę 

Wodociągów i Kanalizacji za pobór wody i odpływ nieczystości i to nie wchodzi do tej 

samej zaległości, które są związane z czynszem. W związku z powyższym, dług jest 

prawdopodobne wyższy niż wykazuje się w naszym budżecie. Jest napisane, że 

stosujecie różne metody, tylko one są nieskuteczne.              
 

Grzegorz Olszewski – radny RMI: 

Planowany jest deficyt budżetowy w wysokości 2 milionów 600 tysięcy złotych. 

Patrząc na treść uchwały w sprawie budżetu Miasta Inowrocławia okazuje się, że w § 4 

ustala się kwotę planowanego deficytu budżetowego w wysokości 16 milionów 254 

tysiące. Na stronie 9 i 10 jest napisane, że planowało się dochody zmienić z tytułu 

czynszu za korzystanie z gminnego zasobu mieszkaniowego na łączną kwotę 

15 milionów 278 tysięcy złotych. Lokatorów z zaległym czynszem jest 2065. 

Przedstawiane wcześniej materiały odnośnie zasobów mieszkaniowych wykazały, że 

jest to ilość w granicach 3,5 tysiąca. Tylko 40% lokatorów płaci za czynsz. Czy jest sens 

podnosić w kolejnym roku budżetowym opłaty  z tytułu np. korzystania z tych zasobów 

mieszkaniowych, ponieważ od tych dłużników nigdy się tej kwoty nie wyegzekwuje. 

Budżet jest tak skonstruowany i odnosi się do tzw. kreatywnej księgowości. Ta 

księgowość ma dwie strony, pozytywną i negatywną. Planuje się jakieś dochody, tylko 

w mojej ocenie te dochody nigdy nie wpłyną. To nie tylko dotyczy dochodów z mienia, 

ale np. podatek od nieruchomości, podatek od osób prawnych czy osób fizycznych. Co 

robią Wydziały, aby te należności wyegzekwować.     
 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Dziękuję Państwu za poruszenie tematu mieszkaniowego, zaległości czynszowych. 

Problem jest poważny i nie jest to problem tylko dla Miasta Inowrocławia, jest to 

problem wszystkich samorządów w Polsce. Problem, który ma swoje przyczyny            

w obowiązującym prawie, ale wcale nie sprawiedliwości społecznej. Tak nakazuje 

prawo, a tak nie nakazuje sprawiedliwość. Prawdą jest, że ok 40% lokatorów mieszkań 

komunalnych, płaci systematycznie opłaty czynszowe z tego tytułu do naszego budżetu. 

I mamy z tego tytuły środki, z których możemy dbać o odpowiedni standard mieszkań. 

Pozostała część lokatorów, albo nie płaci w ogóle lub z opóźnieniem. Problem tkwi 

w prawie. Kim są nasi lokatorzy, którzy nie płacą czynszu w ogóle? Są to lokatorzy, 

którzy najczęściej zostali wyeksmitowani na skutek wyroku sądowego, bo nie płacili      

i niszczyli mieszkania, które zajmowali. Nie wszyscy, ale duża ich część wynajmując 

mieszkania u właścicieli mieszkań prywatnych, Kujawskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, 

zgodnie z obowiązującym prawem, Miasto musi zapewnić lokal mieszkalny zgodnie 

z wyrokiem sądowym. Jedynym właścicielem mieszkań w Inowrocławiu, który musi 

zapewnić lokal dla tej kategorii lokatorów jest Miasto Inowrocław… Od kilku lat 

proponujemy wszystkim dłużnikom możliwość odpracowania czynszu 

mieszkaniowego. Ułamek procenta korzysta z tej możliwości, nie chcą odpracowywać 

czynszu. Każdemu dłużnikowi oferujemy zawarcie ugody, dogodne rozłożenie na raty, 

a może część umorzenia jak część spłaci. Jest część dłużników, która korzysta z naszej 

pomocy… 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Prezydenta Miasta udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)   
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Ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 18  

do protokołu). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały. 

Autopoprawka na str. 18 – dokonać uzupełnienia w rozdziale 92601§ 6050 w 7 wierszu 

jest zapisane plac zabaw na terenie SP8 - proszę zmienić na: „ plac zabaw wraz 

z rozwojem infrastruktury sportowej na terenie SP 8”.    
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Głos zabrał radny:  Damian Polak. 
 

Damian Polak – radny RMI: 

Pytanie odnośnie wydatków, str. 29 – zwiększenie rekompensaty dla Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego Sp. z o.o z tytułu nadpłaty za 2017 rok. Kwota: 

258 221,44zł. z czego wynika ta niedopłata? 
    
Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Kwota ta wynika ze sporządzonego audytu, bowiem udzielona rekompensata do spółki 

musi być rozliczona, że nie była udzielona w nadmiernej wysokości. Mamy umowę ze 

spółką i każdorazowo po zakończeniu roku jest ona poddawana ocenie i badaniu przez 

audytora. Być może audytor wykaże w rozliczeniu, że poszło za dużo pieniędzy. Tutaj 

nie ma takiej sytuacji, że pomoc udzielona była w nadmiernej wysokości. Strumień 

pieniądza był za mały i trzeba to dofinansować.     
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 7 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 

Wynik głosowania: za -  15, przeciw – 5, wstrzym. się – 1. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 19 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/139/2019 zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 20  do protokołu. 
 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032 (projekt uchwały 

stanowi  załącznik nr 21 do protokołu). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 8 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 1, wstrzym. się – 4. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 22 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/140/2019 zmieniającą uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 23  do protokołu. 

 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Inowrocławskiemu - projekt z dnia 20.09.2019 r. (projekt uchwały 

stanowi  załącznik nr 24 do protokołu). 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 9 – za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Inowrocławskiemu. 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 25 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/141/2019 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Inowrocławskiemu. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 26  do protokołu. 
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Ad 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Inowrocławskiemu - projekt z dnia 17.09.2019 r. (projekt uchwały 

stanowi  załącznik nr 27 do protokołu). 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrali radni: Jacek Tarczewski, Patryk Kaźmierczak. 
 

Jacek Tarczewski – radny RM: 

Elementarzem w budżecie było to, że jak budżet był zatwierdzony to, jeżeli ktoś chce 

wnosić poza budżetem jakieś działania to musi wskazać skąd wziąć środki. Pytam skąd 

mamy wziąć te środki? Decyzja o zmianie ulicy jest wyłącznie decyzją Pana Prezydenta 

Miasta, który nie wysłuchał opinii przeciwnych zmianie, a mianowicie Miłośników 

Miasta Inowrocławia ani Stowarzyszenia Inowrocławskiego Towarzystwa 

Historycznego, ani głosów od indywidualnych mieszkańców. Kilka lat temu 

przeprowadzono ankietę dotyczącą wyrażenia zgody na zmianę. Mieszkańcy wówczas 

zgody nie wyrazili. W tej chwili stoimy przed dziwnym stanowiskiem, bo jeżeli 

zagłosujemy przeciw to będzie wskazane, że my nie chcemy pomóc…  
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie internetowej: 

bip.inowroclaw.pl) 
     
Patryk Kaźmierczak – radny RMI: 

Decyzja o zmianie nazwy ulicy była naszą wspólną decyzją. Nikt na sali nie miał 

wątpliwości o zmianie nazwy ulicy, różniliśmy się tylko w zakresie propozycji zmiany 

nazwy tej ulicy. Nie była to decyzja jednoosobowa. Projekt uchwały został 

przygotowany przez Pana Prezydenta, natomiast my organ uchwałodawczy – Rada 

Miejska podjęła w tej sprawie decyzję.  
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Dyskusja w pozycji rozpatrzenia projektu uchwały nie polega na tym , aby odnosić się 

do wypowiedzi mojej, tylko do projektu uchwały.     
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Chciałbym przypomnieć Państwu, że możecie dyskutować na temat projektu i jego 

uzasadnienia, jak również używać prawa swojego do repliki bądź sprostowania tego co 

mówił poprzednik. Nie można żądać od radnych, aby nie odnosili się do wypowiedzi 

swoich poprzedników. Proszę, aby te wypowiedzi pozbawione były, uszczypliwości.   
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 

Głosowanie 10 – za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Inowrocławskiemu. 
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Wynik głosowania: za -  14, przeciw – 2, wstrzym. się – 4. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 28 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/142/2019 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Inowrocławskiemu. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 29  do protokołu. 

 

Ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Inowrocławia na lata 2016-2022 (projekt 

uchwały stanowi  załącznik nr 30 do protokołu). 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 11 – za podjęciem uchwały w sprawie Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Inowrocławia na lata 2016-2022. 
 

Wynik głosowania: za -  13, przeciw – 0, wstrzym. się – 5. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 31 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/143/2019 w sprawie Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Miasta Inowrocławia na lata 2016-2022. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 32  do protokołu 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, w przypadku, gdy w porządku obrad kolejno następujące po sobie 

punkty dotyczą projektów uchwał pochodzących od tego samego wnioskodawcy, 

obejmujących sprawy z tego samego lub podobnego zakresu, które jednocześnie 

wchodzą w zakres działania jednej komisji, Rada może postanowić o przedstawieniu 

w jednym wystąpieniu wszystkich tych projektów uchwał przez wnioskodawcę oraz 

odpowiednio opinii właściwej komisji. Dalsze postępowanie związane 

z rozpatrywaniem projektów każdej z uchwał następuje według normalnych zasad (§ 37 

ust. 2 Statutu).  
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Głosowanie 12 – w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego przedstawienia w 

jednym wystąpieniu trzech kolejno następujących po sobie punktów (ad 13. - ad 15.),  

dotyczących projektów uchwał pochodzących od tego samego wnioskodawcy: 
 

Wynik głosowania: za -  17,  przeciw – 1, wstrzym. się – 2. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 33 do protokołu. 
 

Wniosek uzyskał akceptację.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekty  uchwał: 

- ad 13. w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

nie narusza studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (dot. 

rejonu ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego),  

- ad 14.  w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w planie, 

inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do zadań  własnych gminy 

oraz zasadach ich finansowania (dot. rejonu ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa 

Ulatowskiego), 

- ad 15.  w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa 

Ulatowskiego). 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  przedstawione projekty uchwał (ad 13. - ad 15.). 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej: 

Komisja Uzdrowiskowa pozytywnie zaopiniowała  przedstawione projekty uchwał 

(ad 13. - ad 15.). 
 

Ad 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego – dot. rejonu ulic: Adama Poszwińskiego 

i Józefa Ulatowskiego (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 34 do protokołu). 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Głosowanie 13 – za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego (dot. rejonu ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa 

Ulatowskiego). 
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 35 do protokołu. 
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Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/144/2019 w sprawie stwierdzenia, 

że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (dot. rejonu ulic: Adama 

Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego). 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 36  do protokołu. 
 

Ad 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań  własnych gminy oraz zasadach ich finansowania – dot. 

rejonu ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego (projekt uchwały stanowi  

załącznik nr 37 do protokołu). 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Głosowanie 14 – za podjęciem uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań  własnych gminy oraz zasadach ich finansowania (dot. rejonu ulic: 

Adama Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego). 
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 38 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/145/2019 w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań  własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania (dot. rejonu ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego). 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 39  do protokołu. 
 

Ad 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego (projekt uchwały 

stanowi  załącznik nr 40 do protokołu). 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Głosowanie 15 – za podjęciem uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego. 
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 41 do protokołu. 
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Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/146/2019 w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego. 
  

Uchwała stanowi załącznik nr 42  do protokołu. 
 

Ad 16. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: 

Szymborskiej, Sylwestra Ranusa i Leona Czarlińskiego (projekt uchwały stanowi  

załącznik nr 43 do protokołu). 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 16 – za podjęciem uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Szymborskiej, Sylwestra Ranusa i Leona Czarlińskiego. 
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 44 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/147/2019 uchylającą uchwałę 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Szymborskiej, 

Sylwestra Ranusa i Leona Czarlińskiego. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 45  do protokołu. 
 

Ad 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Szymborskiej, Sylwestra Ranusa i Leona 

Czarlińskiego (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 46 do protokołu). 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 17 – za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Szymborskiej, Sylwestra Ranusa i Leona Czarlińskiego. 
 

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 47 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/148/2019 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia 

dla obszaru położonego w rejonie ulic: Szymborskiej, Sylwestra Ranusa i Leona 

Czarlińskiego. 

Uchwała stanowi załącznik nr 48  do protokołu. 
 

Ad 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Zapadłe i Podgórnej (projekt uchwały stanowi  

załącznik nr 49 do protokołu). 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 18 – za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Zapadłe i Podgórna. 
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 50 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/149/2019 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia 

dla obszaru położonego w rejonie ulic: Zapadłe i Podgórna. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 51  do protokołu. 
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Ad 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Glinki, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha. 

(projekt uchwały stanowi  załącznik nr 52 do protokołu). 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 19 – za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Glinki, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha. 
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 53 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/150/2019 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia 

dla obszaru położonego w rejonie ulic: Glinki, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 54  do protokołu. 

 

Ad 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulicy Szymborskiej (projekt uchwały stanowi  

załącznik nr 55 do protokołu). 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
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Głosowanie 20 – za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulicy Szymborskiej. 
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 56 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/151/2019 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia 

dla obszaru położonego w rejonie ulicy Szymborskiej. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 57  do protokołu. 
 

Ad 21. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt 

uchwały stanowi  załącznik nr 58  do protokołu). 
 

Danuta Jaskulska  – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawiła projekt uchwały. Wniosła o uznanie skargi za bezzasadną.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 
 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 21 – za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi i uznaniem jej za 

bezzasadną. 
 

Wynik głosowania: za -  15, przeciw – 0, wstrzym. się – 5. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 59 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/152/2019 w sprawie rozpatrzenia 

skargi.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 60  do protokołu. 

 

Ad 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgłoszeń kandydatów na 

ławników na kadencję 2020-2023, które pozostawia się bez dalszego biegu (projekt 

uchwały stanowi  załącznik nr 61 do protokołu). 
 

Jarosław Kopeć - Przewodniczący Zespołu Opiniodawczego do wyboru ławników: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrał radny: Jacek Tarczewski. 
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Jeżeli jest napisane, że nie złożyły te osoby wymaganej liczby 50 osób popierających to 

dlaczego Pan mówi, że złożyły? To co jest napisane, że nie złożyły wymaganej liczby 
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podpisów, bo rozumienie wymaganej liczny podpisów czyli ważnych podpisów. Było 

50 podpisów i one były podważone to cały czas mówimy, że nie złożyły.     
 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Zespołu Opiniodawczego do wyboru ławników: 

Te zgłoszenia osób, które są przedstawione w uchwale pozostają bez dalszego biegu, 

gdyż zgodnie z tym co jest w projekcie uchwały, nie spełniły wymogów formalnych.    
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 22 – za podjęciem uchwały w sprawie zgłoszeń kandydatów na ławników 

na kadencję 2020-2023. 

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 62 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/153/2019 w sprawie zgłoszeń 

kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023, które pozostawia się bez dalszego 

biegu. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 63  do protokołu. 
 

Ad 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta 

wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników (projekt uchwały 

stanowi  załącznik nr 64 do protokołu). 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na podstawie art. 162 § 9 ww. ustawy o ustroju sadów powszechnych, rada gminy 

zasięga od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników 

wskazanych w zgłoszeniach nie pozostawionych bez dalszego biegu. 
 

W związku z powyższym informuję Państwa, że do Rady Miejskiej Inowrocławia 

wpłynęło 26 zgłoszeń kandydatów na ławników. Z czego 9 zgłoszeń nie spełniło 

wymogów formalnych, co zostało stwierdzone wcześniej podjętą uchwałą. 

Z pozostałych 17 zgłoszeń 1 osoba zrezygnowała już po dokonaniu weryfikacji przez 

Zespól Opiniodawczy do wyboru ławników. A zatem przedmiotowe zasięgniecie 

informacji od komendanta wojewódzkiego Policji dotyczyć będzie łącznie 

16 kandydatów.    
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 23 – za podjęciem uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta 

wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 
 

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
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Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 65 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/154/2019 w sprawie zasięgnięcia 

od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 66  do protokołu. 
 

Ad 24. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia (projekt uchwały 

stanowi  załącznik nr 67 do protokołu). 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Uchwałą nr II/4/2018 z dnia 26 listopada 2018 r. Rada Miejska Inowrocławia ustaliła 

składy osobowe stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia m.in. skład osobowy 

Komisji Rewizyjnej. Mocą ww. uchwały, radny Maciej Szota został jej członkiem. 
 

Postanowieniem nr 111/2019 z dnia 24 lipca 2019 r. Komisarz Wyborczy 

w Bydgoszczy II, stwierdził wygaśnięcie mandatu radnego Rady Miejskiej 

Inowrocławia Macieja Szoty. W związku z powyższym koniecznym staje się ponowne 

dokonanie wyboru członka Komisji Rewizyjnej. 
 

Komisja Rewizyjna. 
 

Radny Jacek Tarczewski zgłosił  – radnego Jana Gaja – przedstawiciela Klubu radnych 

„Prawo i Sprawiedliwość”. 

Radny Jan Gaj wyraził zgodę na kandydowanie. 
 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 
 

Przypominam, że zgodnie z zapisami ustawy każdy kandydat może zdecydować, czy 

wyłącza się od udziału w głosowaniu, czy też nie. 

 

Głosowanie 24 – za wyborem członka Komisji Rewizyjnej - kandydat Jan Gaj. 
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw –0, wstrzym. się – 2. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 68 do protokołu. 

 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Przystępujemy do głosowania. 

 

Głosowanie 25 za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32318
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Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 69 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIV/155/2019  zmieniającą uchwałę 

w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 70  do protokołu. 

 

Ad 25. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

 

Głos zabrali radni: Jacek Tarczewski, Patryk Kaźmierczak, Ewa Kempska. 
 

 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Na sesji nadzwyczajnej odniosłem się do tego, że brakowało informacji dotyczącej 

treści sesji na elektronicznym nośniku BIP i naszych skrzynkach internetowych. 

Chciałem tylko potwierdzić, że informację na skrzynkę doszły, tylko nie w tym dniu      

w którym ja sprawdzałem. Mam też informację, że projekty uchwał były na stronie BIP. 

Druga kwestia, którą chciałbym poruszyć to kwestia związana z Komisją 

Uzdrowiskową. Otrzymuję informację telefoniczną, że Komisja przełożona jest na 

następny dzień. Uznałem, że informacja może nie być prawdziwą i przyszedłem w tym 

dniu na Komisję…  
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie internetowej: 

bip.inowroclaw.pl) 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

A kto dzwonił, że uznał Pan tą informację być może za nieprawdziwą? 
 

Jacek Tarczewski – radny RM: 

Dzwoniła Pani z Biura Rady, po czym rozmawiałem z Przewodniczącą Komisji, która 

dzwoniła również. Uznałem mimo drugiego telefonu, że Komisja winna się odbyć. Nie 

rozumiem przekładania mimo, że zawiadomienia były wysłane z dużym 

wyprzedzeniem. Mnie osobiście zaburzyło harmonogram pracy. Moim zadaniem jest 

bywać i brać udział w pracach Komisji.     
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Chcę wyrazić ubolewanie, ponieważ obieram to osobiście i jest mi przykro, żeby 

wykazać brak zaufania do pracownika Biura Rady. Myślę, że nie ma powodu, aby w ten 

sposób nabierać podejrzeń, jeżeli któryś z tych pracowników dzwoni z informacją do 

Państwa. Bo albo robi to na prośbę moją, przewodniczących Komisji bądź samych 

radnych.  
 

Patryk Kaźmierczak – radny RMI: 

Pani Przewodnicząca i ja jako zastępca nie mogliśmy wziąć udziału w posiedzeniu 

Komisji. Trzeci członek Komisji również nie mógł brać udziału w posiedzeniu i zgodnie 

ze Statutem ta Komisja nie mogłaby się odbyć. To jest przypadek losowy. Gdyby 

Przewodnicząca lub zastępca by był to Komisji odbyłaby się. Nie wiem, dlaczego Pan 
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radny tego nie rozumie. Mówienie publicznie, że nie rozumie się tak prostego 

argumentu, że Komisja nie mogła się odbyć ponieważ nie było Przewodniczącego i jego 

zastępcy to ja Pana nie rozumiem. Proszę nie odbierać tego jako złośliwość, tylko to 

zostało Panu Radnemu wyjaśnione. To jest prosty rzeczowy argument. Zgodnie ze 

statutem Komisja nie mogła się odbyć.   
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Nie podnosiłbym tego problemu, gdyby nie informacja od pracownika z Biura Rady, 

który poinformował, że Komisja został przeniesiona na jutro. Nikt nie pofatygował się      

i nie zapytał czy ja mogę być jutro. Nagle pozostali mogą być a ja nie mogę. Nie można 

mnie zawiadamiać pisemnie a później telefonicznie informować, że Komisja została 

przeniesiona…  
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie internetowej: 

bip.inowroclaw.pl) 

 

Ewa Kempska – radna RMI: 

Komisja się nie odbyła z przyczyn od nas niezależnych. Na Komisji nie mogli 

uczestniczyć członkowie Komisji tak jak mój zastępca. Radni dzień wcześniej dzwonili 

do mnie, że nie mogą przybyć na posiedzenie Komisji z przyczyn osobistych…  

 
(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie internetowej: 

bip.inowroclaw.pl) 

 

Jacek Tarczewski – radny RM: 

ad vocem 

Jeżeli dyskusja była by podjęta dzień wcześniej, to dlaczego ja zostałem wyłączony z tej 

dyskusji. Wystarczyło do mnie zadzwonić dzień wcześniej … 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie internetowej: 

bip.inowroclaw.pl) 
 

Patryk Kaźmierczak – radny RM: 

Proszę, aby zakończyć tą dyskusję ponieważ ona nie ma żadnego sensu, chociażby 

przez szacunek do mieszkańców.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 
 

Szanowni Państwo: 

 

Następną (roboczą) sesję przewiduję na dzień 28 października 2019 r. Materiały na 

sesję w statutowym terminie będą do odbioru w skrzynkach na korespondencję oraz 

zostaną przesłane drogą elektroniczną na adresy e-mail, bądź za pośrednictwem 

gońców. 

 

 

 

 



 

- 23 - 
 

Ad 27. Zakończenie obrad.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam XIV sesję Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  

 

Sesja trwała od godz. 930 do godz. 1115. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Tomasz Marcinkowski 

 

 

 

Sekretarz obrad: 

Damian Polak 

 

 

 
Protokółowała: Agnieszka Bardzińska 

 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie Informacji 

Publicznej: bip.inowroclaw.pl  


